



INSULATING BOOTS JAPAREX LINE

■ HIGH VOLTAGE RUBBER INSULATING BOOTS



The RUBBER INSULATING BOOTS are used for protection of electrical workers from electrical shock while working on a live electric wire operation.

The RUBBER INSULATING BOOTS are very important personal protective equipments are very important personal electrical working. These are manufactured under very strict quality control. These are devised so as to put on easily and the reinforced rubber is used partly to strengthen the structure.

橡膠絕緣鞋為用來保護電氣作業人員在帶電作業時避免電擊使用。

橡膠絕緣鞋是常重要的個人安全防護產品，產品的製造生產必須要有非常高度的品質控制，在容易磨損部位設計了一些輔強措施，用於確保絕緣的耐用性及更好的絕緣性能。

ITEM NO.	SIZE	A.C. PROOF TEST VOLTAGE	A.C. MAXIMUM USE VOLTAGE
YS-112-01-11	31.0	30kV/3min	26.5kV
YS-112-01-10	30.0		
YS-112-01-09	29.0		
YS-112-01-08	28.0		
YS-112-01-07	27.0		
YS-112-01-06	26.5		
YS-112-01-05	26.0		
YS-112-01-04	25.5		
YS-112-01-03	25.0		

ITEM NO.	SIZE	A.C. PROOF TEST VOLTAGE	A.C. MAXIMUM USE VOLTAGE
YS-113-01-11	31.0	20kV/3min	17kV
YS-113-01-10	30.0		
YS-113-01-09	29.0		
YS-113-01-08	28.0		
YS-113-01-07	27.0		
YS-113-01-06	26.5		
YS-113-01-05	26.0		
YS-113-01-04	25.5		
YS-113-01-03	25.0		

ITEM NO.	SIZE	A.C. PROOF TEST VOLTAGE	A.C. MAXIMUM USE VOLTAGE
YS-111-09-11	31.0	20kV/1min	7kV
YS-111-09-10	30.0		
YS-111-09-09	29.0		
YS-111-09-08	28.0		
YS-111-09-07	27.0		
YS-111-09-06	26.5		
YS-111-09-05	26.0		
YS-111-09-04	25.5		
YS-111-09-03	25.0		

■ HIGH VOLTAGE PLASTIC INSULATING BOOTS



The PLASTIC INSULATING BOOTS are used for protection of electrical workers from electrical accident while working on a live electric wire operation.

These boots are very important personal protective equipments as RUBBER INSULATING GLOVES for safe electrical working, these are manufactured under very strict quality control.

樹脂絕緣鞋為用來保護電氣作業人員在帶電作業時避免電擊使用。

樹脂絕緣鞋是常重要的個人安全防護產品，產品的製造生產必須要有非常高度的品質控制，在容易磨損部位設計了一些輔強措施，用於確保絕緣的耐用性及更好的絕緣性能。

ITEM NO.	SIZE	A.C. PROOF TEST VOLTAGE	A.C. MAXIMUM USE VOLTAGE
YS-111-13-08	28.0	20kV/1min	7kV
YS-111-13-07	27.0		
YS-111-13-06	26.5		
YS-111-13-05	26.0		
YS-111-13-04	25.5		
YS-111-13-03	25.0		



INSULATING HELMET JAPAREX LINE

■ PLASTIC INSULATING HELMET



The PLASTIC INSULATING HELMET are used for protection of electrical workers, on their head from electrical shock or from falling materials.

These helmets are safety, light, and superior to mechanical powers.

These helmets are excellent special quality of electrical insulation, and to though against quality of weather.

ABS絕緣安全帽用以來保護電氣作業人員在帶電作業時 避免頭部受到電擊或是物品掉落傷害。
此絕緣帽具有輕便、安全以及高密度的機械強度，同時也具有很高的防水性能。

ITEM NO.	SIZE	A.C. PROOF TEST VOLTAGE	A.C. MAXIMUM USE VOLTAGE	TYPE
YS-125-03-01	14.5x20.5x23	20kV/3min	17kV	YELLOW
YS-125-03-02				WHITE
YS-125-02-01	14.5x20.5x23	20kV/1min	7kV	YELLOW
YS-125-02-02				WHITE



YOTSUGI CO.,LTD.

Tokyo Office : 2-6-13, Kyobashi, Chuo-ku, Tokyo, Japan.

〒104-0031

TEL : (81) 3-3563-5616

FAX : (81) 3-3535-0789

URL: <http://www.yotsugi.co.jp>